
Jarosław Janowski     Borówiec, dnia 28.08.2024 r. 

Rada Miasta i Gminy Kórnik 

 

 

      Pan 

      Przemysław Pacholski 

      Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik 

 

 

      Interpelacja 

w sprawie poprawy porządku przy kontenerach na zbiórki odzieży na terenie gminy Kórnik 

. 

 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań celem poprawy porządku przy kontenerach 

służących do zbiórki odzieży na terenie naszej gminy. 

Problem wraca w różnych miejscach naszej gminy wielokrotnie. Kontenery często są przepełnione lub 

uszkodzone przez co zebrana odzież zalega wokół kontenerów powodując duży bałagan w miejscach 

publicznych. 

Jak się dowiedziałem w Straży Miejskiej, problem dotyczy głównie miejsc gdzie kontenery 

umiejscowione sią na terenach prywatnych., często bez zgody właściciela terenu.  

Wydaje się, że  istnieje potrzeba funkcjonowania takich kontenerów ponieważ są szybko zapełniane a 

mieszkańcy nie chcą wyrzucać zużytej odzieży do śmieci. W związku z powyższym warto się 

zastanowić nad kilkoma rozwiązaniami: 

1. Mobilizowanie właścicieli posesji do kontroli kontenerów lub nakładanie mandatów za 

bałagan 

2. Porozumienie z właścicielami kontenerów i ustalenie zasad funkcjonowania i częste 

opróżnianie kontenerów by nie dochodziło do rozrzucana odzieży 

3. Ustawienie własnych kontenerów (oprócz PSZOKu) i pełna kontrola ich funkcjonowania, co 

miałoby duże znaczenie w świetle segregacji śmieci. 

Z poważaniem 

     Jarosław Janowski 



Fot. Kontener na ul. Na Skarpie w Borówcu, odzież leżąca ok 2 tygodnie (obecnie) 

 


